
 Refera FAU-møte Benterud skole 

 Dato: Torsdag 09. desember 2021 
 Tid: 19:00-21:00 
 Sted: Zoom 

 Innkalte fra FAU: 
 Klasse  Representant  Tilstede  Klasse  Representant  Tilstede 

 1 A  Bjørn-Andre Lindseth  x  1 B  Elisabeth/Joakim Hammer  x 

 2 A  Judiana Edward  x  2 B  Marie  x 
 3 A  Cecilie Hagbartsen  x  3 B  Henning Aasen  x 
 4 A  Anne-Marte Waleur  x  4 B  Frode Nesvold  x 
 5 A  Christian Mentzoni  Ikke 

 tilstede 
 5 B  Stefan Dahlgren Letzing  x 

 6 A  Hege Sneis Jensen  x  6 B  Silja Irene Kaldhol  x 
 7 A  Jørgen Jonsson  x  7 B  Zirva Rehman  x 

 Andre innkalte: 
 Fungerende rektor Søren Henriksen er med fram til og med punkt 4.  Tilstede 

 FAU-møte: 

 Agenda: 

 1)  Godkjenne innkalling og agenda. 
 2)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte (Se vedlegg). 
 3)  Fungerende rektor orienterer. 
 4)  Fra FAU til fungerende rektor 

 a.  Hvordan går ansettelsesprosessen av ny rektor? 
 b.  FAU ønsker å innkalle Hallgeir fra Vallerud bosenter til møtet i januar. 

 5)  Kjapp gjennomgang av status andre utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i FB-gruppa). 
 6)  Saker fra/til klassene? 
 7)  Saker fra/til LFAU? 

 a.  Joakim og Christian orienterer spesielt om SFO tilbud og eventuelt andre saker. 
 8)  Saker fra/til SU/SMU – Jørgen eller Hege orienterer. 

 a.  FAU bes om å ta stilling til bruk av stimuleringsmidler (Se vedlegg). 
 b.  Skolen ønsker tett dialog rundt trafikksikkerhet i byggeperioden. Søren ba oss om å sette 

 dette på agenda 12.januar, da prosjektet forhåpentligvis er vedtatt og igangsatt. Søren vil 
 delta i møtet. Det gjør han vel uansett om ikke ny rektor er på plass? 

 c.  Thomas Gillgren informerer FAU om byggeprosjektet i møtet 12.januar. 
 d.  Ønske fra lærer (Dorte) om at foresatte tar over skolen for en dag. Dette har vært en stor 

 suksess tidligere. Foresatte går inn som lærere og i administrasjonen. Lærerne kan bruke 
 dagen til planlegging. 

 9)  Eventuelt. 

 10)  Neste møte er onsdag 12. Januar kl. 19-21. 



 Agendasak 
 (Sak nr) 

 BESKRIVELSE  ANSV  FRIST 

 1 (24 -21/22)  Godkjenne innkalling og agenda 
 Innkalling og agenda godkjent 

 2 (25 -21/22)  Godkjenne referat fra forrige FAU-møte 
 Forrige referat godkjent 

 3 (26-21/22)  Konsistuert rektor orienterer 
 1.  Smittesituasjonen 

 Det er en presset smittesituasjon også på Benterud skole. Barneskolen er nå på 
 gult nivå. Ungdomskolen er fortsatt på grønt nivå. Skolekontoret kommer med 
 anbefaling om hvordan dette skal håndteres frem til jul. Søren informerer 
 etterhvert.  Avvist alt av juleavslutninger pga smittetrykk. Nyttårsball for 7 
 avventer avklaring.  Hvis det blir, blir det i så fall  klassevis. Spm: Legges det opp 
 til hjemmeskolen for de som må være hjemme? Svaret på dette er: Nei. Men 
 blir deritmot elevene sittende hjemme i lengre perioder oppfordrer Søren til å 
 ta kontakt med skolen for å til et skoleopplegg hjemme. Benterud har så langt 
 klart å holde undervisningen oppe. 

 2.  Det er to hjelpere i ledelsen nå. 
 Pål og Nina har fått utvidet ansvar og hjelper ledelsen med å få gjennomført 
 oppgaver i perioden etter Mikael har sluttet. 

 3.  Ansettelsesprosessen av ny rektor 
 Ingen ny informasjon 

 4.  Utbyggingen av nye Benterud skole 
 Det vil foreligge mer informasjon ang. prosessen etter den 15.12. Dersom 
 budsjettet blir vedtatt kommer byggeprosessen i gang veldig fort. Da får 
 ledelsen ved skolen en tidsplan på prosessen.  Vallerudtoppen må få andre 
 veier til skolen når byggingen starter. Flere spørsmål dukker opp i denne 
 prosessen som etterhvert må tas stilling til. Som feks: Hvor skal foreldre slippe 
 av elever?Triaden? Kan skolen være med å påvirke trafikk rundt Berge Bhg? 
 Oppleves av de som bor der at det kjøres fort og det oppstår farlige situasjoner. 
 Ha noen voksne som passer på hvor elevene finner veien til skolen? 

 5.  Innkjøp av refleksvester 
 Det er mye trafikk utenfor skolen og ledelsen vil kjøpe inn refleksvester til hele 
 skolen. Søren ønsker at FAU lager en trafikkgruppe. Den eksisterer allerede. 

 6.  Juleavskutning for lærerne 
 Søren synes marsipankake fra FAU til lærerne  er en veldig god ide. 

 4 (27-21/22)  Fra FAU til fugerende rektor 
 a.  Hvordan går ansettelsesprosessen av ny rektor? 

 Se punkt 4. 

 b.  FAU ønsker å innkalle Hallgeir fra Vallerud bosenter til møtet i januar. 
 Fau kan høre med han selv om han vil komme. Om vi ikke får det til 
 kontakter vi Søren. 



 5 ( 6-21/22)  Kjapp gjennomgang av status andre utestående saker (oppdatert versjon lastes opp i 
 FB-gruppa) 

 1.  Bake kake til lærerne 60 personer til juleavslutning. Serveres etter kl 13 Zirva 
 leverer på skolen.  16.12. Maria har påtatt seg ansvaret med å bake. 

 2.  Flerbrukshall: Status Budsjettmøte 15. desember. 

 3.  Kommunestyr: Status: Ikke noe nytt. Følg med. 

 4.  SFO : Status: Ingenting nytt. Lytte til de som jobber på SFO. Snakke mer med 
 Britt fremover. Frode må få informasjon som ligger ute på FB. Det er tatt 
 kontakt med tilbydere av kurs. Hva gjør vi nå? Hva er grunner til at kurs har 
 stoppet opp? Er SFO villig til å hente inspirasjon fra andre steder? Post på FB 
 legge inn kommentarer. Ideer på hva vi ønsker. Innspill fra klassene? Legge ut 
 aktivitetsplan fra SFO fra Kjeller skole på FB gruppen. Kanskje få en fra Rasta 
 også. Anne Marte høre med Britt hva status er? 

 6 (28-21/22)  Saker fra/til klassene? 

 a.  SFO saker fra 1A 
 Det er ønskelig med sikring rundt steinblokkene ved forballbanen, da 
 disse ligger der hvor akebakken slutter. Sende melding til SFO- leder 
 Britt om de kan vurdere dette? Anne Marte sender mail til Britt 

 b.  Saker fra klassene kan legges ut på Facebooksiden til FAU. 

 7 (28-21/22)  Saker fra/til LFAU Joakim og Christian orienterer spesielt om SFO tilbud og eventuelt 
 andre sake  r. 

 a. Saker til LFAU  må sendes inn 14 dager i forkant for å bli tatt opp. SFO 
 tilbudet blir da tatt opp på neste møte 19. januar.  (16 mars og 11 mai.) 
 Er det flere saker saker må vi melde det inn nå. 
 Vigilo: Stor misnøye fra lærerne og foreldre. Brukervennligheten blir kritisert 
 Må logge seg inn med Bank Id hver gang de skal inn.  Vigolo var med i møte. 
 Hva kommer i fremtiden? - Det var det ikke noe dokumentasjon på foreløpig. 
 Vigolo ønsket at LFAU skulle lage et eget skriv som konkret 
 forbedringsmuligheter som de kan jobbe videre med. Hvilke tanker har vi: 
 Usikker om info blir delt med andre. Systemer er ikke godkjent for sensitiv 
 informasjon. Sensitiv informasjon må derfor kommuniseres gjennom andre 
 kanaler mellom hjem og skole.  Mange har problemer med å få opp vedlegg 
 som blir distribuert i systemet. 

 b. Mobilbruk på skolene. Størst problem på ungdomsskolen- Forskjellig praksis. 
 Mobil skal være i sekken på Benterud. Fra mobilhotell til ikke noen løsning. 
 Løkenåsen har mobilhotell. Maria sier det fungerer veldig fint) De har ikke 
 tilgang på telefon gjennom hele dagen. 

 c. Skolesjefen orienterte om at de prøver å få flere hender inn i skolen. Iht 
 Oppvekstreform. Ventet en voldsom vekst i antall barn og unge fremover. 
 Det ble tatt opp at de vurderer å få til svømmeopplæring i Langvannet . 



 d. Noen skoler opplever at de har mye vurderinger på ungdomstrinnet og 
 noen at de har lite.  Det er et ønske om en mer helhetlig “linje” i Kommunen. 
 Rykte at det er stor forskjell på Kjenn og Løkenåsen. Løkenåsen har 
 mye lekser og vurderinger iflg Maria. Snakkes blandt foreldrene  om at det er 
 store forskjeller. Tema mengde lekser er et tema som også blir tatt opp igjen i 
 fremtidige møter. 

 8(29-21/22)  Saker fra/til SU/SMU – Hege orienterer. 

 a.  FAU bes om å ta stilling til bruk av stimuleringsmidler (Se vedlegg) 

 Det har blitt gitt midler, 50.000.-  til 4 skoler neste år. For å kunne benytte disse 
 midlene må FAU lage en plan på arrangement på skolen hvordan det skal 
 gjennomføres. En plan må lages og leveres etter nyttår. Hva kan vi gjøre og hva klarer vi 
 å få til? Tidligere har Benterud hatt åpen kveld. 5.-7 trinn- før jul og etter jul. Noen år 
 Stefan/ Hege / Cecilie/ Henning- ser på en plan. Tar et møte. Legger ut på FB gruppa. 
 OBS Gymsalen forsvinner i januar. 

 b.  Skolen ønsker tett dialog rundt trafikksikkerhet i byggeperioden. 

 Søren ba oss om å sette dette på agenda 12.januar, da prosjektet forhåpentligvis er 
 vedtatt og igangsatt. Søren vil delta i møtet. 

 c.  Thomas Gillgren informerer FAU om byggeprosjektet i møtet 12.januar 

 Dette er ordnet og ok 

 d.  Ønske fra lærer (Dorte) om at foresatte tar over skolen for en dag. 

 Dette har vært en stor suksess tidligere. Foresatte går inn som lærere og i 
 administrasjonen. Lærerne kan bruke dagen til planlegging.  Fau er positive til dette, 
 men at dette må tas opp igjen når tiltaksnivåene er normale i forhold til korona. 

 9( 30- 21/22)  Eventuelt 
 Ingen saker 

 10(31-21/22)  Neste møte 
 Onsdag 12. januar kl 19.21 på Zoom 

 Møtet ble hevet kl 2105 
 Referent:  Cecilie Hagbartsen 


